

# 2017 AIAG Future of Corporate Responsibility/Sustainability Survey

## AIAG“企业社会责任和可持续发展之未来”调研问卷



AIAG is currently conducting the Future of Corporate Responsibility/Sustainability Survey which takes an in-depth look at emerging corporate responsibility/sustainability (CR/S) issues anticipated over the next decade that will likely impact the future of our industry.

AIAG 正在着手进行“企业社会责任和可持续发展之未来”的调研，以期深入了解正在显现的关于企业责任和可持续发展的问题，而这些问题预计将在未来 10 年影响着我们行业的未来。

During this phase of the survey process we are specifically targeting four constituent groups - human resources, marketing, product design/development, and the under age 35 demographic. Feel free to forward this message to others that meet this criteria as we are seeking responses from companies throughout the automotive supply chain. The survey open through December to obtain this important feedback.

在调研过程的这一阶段，我们的目标人群具体为四个组成部分——人力资源、市场营销、产品设计/开发及未满 35 岁的人群。欢迎将此信息转发给符合此标准的其他人，我们正在寻求整个汽车供应链同仁的响应。此调研将持续到今年 12 月。

Your estimated time to complete the survey is less than 10 minutes. The message below contains a survey link and relevant details that can be easily forwarded to others. All information provided will be held confidential, and shared anonymously as part of aggregate data which will inform the development of industry programs.

完成此调查问卷的时间仅需 10 分钟不到。下面的信息包含一个调查链接及相关的细节，可以方便您转发给其他人。所有被提供的所有信息将被保密，并作为总体数据的一部分匿名共享，以助行业计划的发展。

Your support and input is greatly appreciated.

非常感谢您的支持和投入。

Here is the link for the survey: [https://aiag.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_40FYkyOsE VF85P7](https://aiag.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_40FYkyOsE VF85P7)

点击进入调研问卷页面: [https://aiag.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_40FYkyOsE VF85P7](https://aiag.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_40FYkyOsE VF85P7)